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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 
2016/679 , o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně 
osobních údajů a aplikačních zákonů ČR).   
Nejsou dotčena práva podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) oprávněných osob uvedených v § 16 a § 17 téhož zákona. 
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Příspěvek do 24. schůze Rady města Kuřimi konané dne 22.07.2020  
 
Dohoda o ukončení  Smlouvy o vykonání přezkoumání hospodaření města 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 
 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru  
 
Vedoucí odboru: Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru 

 
Důvodová zpráva:  
 

Dosavadní auditor města Ing. Zdeněk Jaroš předložil městu Kuřim k projednání návrh Dodatku č. 1 ke 
Smlouvě o vykonání přezkoumání hospodaření města. Obsahem tohoto Dodatku bylo navýšení ceny 
z částky 60.500 Kč na novou částku 96.800 Kč + cca 8.500 Kč cestovné. RM dne 16.06. tento návrh 
Dodatku č. 1 neschválila. Na základě tohoto kroku bylo s Ing. Jarošem předběžně dohodnuto, že 
Smlouva bude ukončena dohodou smluvních stran k 31.07.2020. V případě neschválení této Dohody 
by jedna ze smluvních stran musela zaslat výpověď, s výpovědní lhůtou 3 měsíce, proto je 
navrhováno tuto Dohodu schválit. Na některé z následujících jednání RM bude předložen návrh na 
uzavření smlouvy buď s novým auditorem, případně nové smlouvy se stávajícím auditorem, pokud 
jeho nabídka bude nejvýhodnější.  
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM   
s c h v a l u j e 
 
uzavření Dohody o ukončení Smlouvy o vykonání přezkoumání hospodaření města, s Ing. 
Zdeňkem Jarošem,  [osobní údaj odstraněn]  674 01 Třebíč, IČ 63429071 ke dni 31.07.2020. 
Termín plnění: 31.07.2020 
Zodpovídá: Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru 
 
  

 
 
 


